

>>>电焊网系列 – 镀锌电焊网

WELDED WIRE MESH SERIES-GALVANIZED

该产品选用优质的低碳铁丝,通过自动化精密准确的机械设备点焊加工成形后,再电镀锌(冷镀锌)表面处理。网色泽鲜亮洁白,具有造价低,经济实用,网孔均匀,抗拉力强,防腐蚀等特点。

常规英标生产,网面平滑整齐,结构坚固均匀,整体性能好,即使局部截或承受压力也不会发生松散现象,它是整个铁质筛网中防腐蚀性能最强的,也是铁质筛网用途最广泛的网类之一,优质的防腐蚀性使它在饲养业中倍受青睐,平滑整齐的网面,增加了观感,能起一定的装饰作用,此特点也使它在采矿业中有所表现,由于采用低碳优质的材质作原料,使它独具一般铁质筛网不具有有柔韧性,确定了它在使用过程中的可塑性,从而可用于五金工艺方面的深加工制造,复杂墙体的批荡,地下防漏防龟裂,轻型的网体,使这成本大大低于铁质筛网的成本,更能体会它的经济、实惠。

The galvanized welded mesh divides into hot dipped galvanized and electro galvanized. The adoption plates the zinc craft after welding, it is made from high-quality iron wire by automatic equipment. The products have smooth mesh surface, well-proportioned meshes, strong welded points and bright luster. The mesh does not come loose even if cut in parts or being exerted force on parts. Compared with general iron wire, the products are better in respects of anti-corrosive and anti rust. And they are widely used in the industry, agriculture, construction, transport and mining. Such as machine protection cover, ranch fender, garden fender, window protection fender, passage fender, fowl cage, egg basket and foodstuffs basket.



>>>电焊网系列 – 涂塑电焊网

WELDED WIRE MESH SERIES-PLASTIC COATED

涂塑电焊网采用先电镀和先热镀锌铁丝焊接后,再用PVC粉末经高温,自动生产线浸涂而成,主要用于超市货架,室内外装饰,家禽养殖,花木围栏,室外用于别墅、小区的围墙隔离,具有颜色鲜明,美观大方,防腐防锈,不褪色,抗紫外线等优点,可选颜色:墨绿、草蓝、黑、红、黄等颜色。

该产品可以用于内外先进的双层保护体系,可以获得非常好的附着力,涂层颜色鲜艳、色泽饱满。该产品完全符合ASTM F668-99a及ASTM Framework F1063等标准的要求,大大提高了隔离栅产品的使用寿命,同时也改善了热浸镀锌装饰的不足。

Pvc coated welded wire mesh is the first hot dip plating and welding wire, and then PVC powder at high temperature, automatic production line dipping made, mainly for supermarket shelves, indoor and outdoor decoration, poultry farming, flowers and trees fences, outdoor for the villa, cell wall isolation, with the color clear, beautiful and generous, corrosion rust-proof, non-fading, anti-ultraviolet radiation, etc., optional color: dark green, the grass blue, black, red, yellow and other colors.

The product can be used both inside and outside the advanced double-layer protection system can get a very good adhesion, coating colors bright, saturated color. The product is in full compliance with ASTM F668-99a and ASTM Framework F1063 and other requirements of the standard has greatly improved the service life of fence product, but also improved the hot-dip galvanized decorative deficiencies.



>>>电焊网系列 – 不锈钢电焊网

WELDED WIRE MESH SERIES-STAINLESS STEEL

选用316,316L,304,302等不锈钢材质生产各种网孔超长、超宽等到特殊规格电焊网,宽度可达2.1米,最大丝径5.0mm。本产品适用于高档围栏、超市货架、室内外装饰、食品筐、高级皮毛、动物养殖,具用强度高、不生锈、耐酸、耐碱、耐高温等优点。

Stainless steel electric welded wire mesh adopt 316, 316L, 304, 302 etc stainless steel material. We can also produce ultra-long and ultra-width ect. special standard welded wire mesh, The width can reach to 2.1m, the biggest wire diameter is 5.0mm, the products if fit for the top quality fence netting supermarket product frame, decorated inside and outside, food basket, advanced for animal cultivation, it has the merit of the intensity is high, no rust, anti-corrosion acid-resisting and anti-high temperature etc.

